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Uvnitř magazínu: Zdravý svět / Historie značky / Géčko dětem

ZIMA 2024
Jsme vzájemně
propletení!

Valentýnská
soutěž

Studium na konzervatoři
mi změnilo život.
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Robin Ferro



fl er.cz

FLERjarmark®

27. ledna 
24. února
2024 | 10–17 hodin

sobota

Nákupní centrum
Géčko

autorské šperky | oblečení | háčkované,
pletené i šité doplňky | sirupy | ubrusy

a spoustu dalšího najdete vždy v sobotu
v Nákupním centru Géčko.

Připravujeme
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a spoustu dalšího najdete vždy v sobotu
v Nákupním centru Géčko.

Sobota 24. února od 10 – 17.00
Únorový FLERJARMARK

Neděle 11. února 
od 14 do 18:00
VALENTÝNSKÉ DÍLNIČKY

Objevte tisíce originálů, které Vám na Flerjarmarku nabídnou tvůrci z Vašeho okolí! Nebudou chybět šperky, 
kosmetika, oblečení, šité doplňky, ubrusy a bytové dekorace, keramika a spoustu dalšího.

Pátek 8.března
SLAVÍME MEZINÁRODNÍ DEN ŽEN

30. ledna - 11. února 
UDRŽITELNÁ DOMÁCNOST – 
EKO VÝSTAVA
Přijďte se podívat na výstavu o úsporné skandinávské 
domácnosti a naučte se současně šetřit peníze i přírodu.

1. února – 31. března
VÁŠNIVÉ NÁKUPY
Získejte bonusovou kartičku za nákup, sbírejte razítka a my Vás 
z lásky obdarujeme dárkovými poukazy v hodnotě 400 Kč. Celá 
pravidla bonusového programu naleznete na konci magazínu a na 
našem webu. 

Tvoření pro Vás i Vaše děti. Přijďte si vyrobit skleněný magnet nebo nabarvit 
originální odlitek, pro děti je připravena technika pískování. 

Neděle 25. února od 16.00
STRAŠFUŇÁK A VODA
Strašfuňák chce udělat Funilce radost a tak ji koupí kytku v květináči..., 
bohužel ji ale nezalévá a tak kytička uvadne. Funilka Strašfuňákovi vysvětlí, 
jak je voda pro život důležitá. Následuje pohádka O rybáři a jeho ženě.

Jako každý rok, i letos Vám, dámy, budeme rozdávat 
květiny pro krásnější den.

Víkend 23.-24. března
KRÁLIČÍ HOP
Úspěšné králičí závody opět v Géčku. Přijde se podívat na cvičené ušáky jak 
skáčou do výšky, do dálky i parkur. Akce bude doplněna o výtvarné dílničky. 

Připravujeme
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I když jste zůstali žít tady, Itálii zřejmě navštěvu-
jete často.
Když jsem byl malý, tak jsme tam jezdili každý 
rok. Buď jsme tam jezdili na prázdniny na do-
volenou, nebo jsme tam jeli oslavit Nový rok. 
Rodičům ten Silvestr v Itálii vyhovoval více než 
tady.

Jak se tedy slaví příchod nového roku v Itálii? 
Liší se to kraj od kraje, ale v Itálii je zvykem 
chodit na novoroční večeři do restaurace. 
Řekl bych, že je to takové více distingovanější 
a poklidnější než v ČR. Samozřejmě s přícho-
dem půlnoci se otevírá šampaňské, ale že by 
byly ohňostroje, nebo potyčky se zákonem, tak 
to vůbec ne. Je možné, že v jiném kraji je to tro-
chu jinak, ale v tom našem (Emilia-Romagna – 
sever Itálie) se slaví takto.

Do Ostravy jste přišel kvůli studiu Janáčkové 
konzervatoře. Pamatujete si ještě na své při-
jímací zkoušky?
Jasně, že si to pamatuji. Jestli je část mého 
života, kterou bych si zopakoval bez mrknutí 
oka, tak je to studium na konzervatoři. To mi 
změnilo život. V dětství jsem, více než venku 
s kamarády, trávil čas raději doma sám. Když 

Robine, Vaše příjmení nezní zrovna česky. Pro-
zradíte nám, odkud pocházíte?
Narodil jsem se v České republice, konkrétně 
ve Valašském Meziříčí, ale můj tatínek je Ital 
a maminka je Češka. Na přelomu 80. a 90. let 
se v Itálii nedala sehnat práce pro mladé lidi, 
tak se dělalo to, že se sešla skupinka mladých 
Italů a vyráželi do světa makat. Kolikrát nemě-
li ani vzdělání a pracovali třeba na stavbách, 
a to byl případ mého tatínka. Vystudoval jen 
základní školu, pak už nechtěl studovat a chtěl 
vydělávat peníze. Tak se domluvil s kamarády, 
se kterými pak vyrazil po celém světě praco-
vat, s tím, že měli v plánu se do Itálie vrátit, a za 
ušetřené peníze si třeba koupit dům a usadit se. 
Dostali se pracovně také k nám do Česka, kon- 
krétně do Zlínského kraje (Zubří), kde se potkal 
s mojí maminkou. Měli dokonce 2 svatby. Jednu 
tady a druhou v Itálii. Žít však zůstali tady v Zubří.

…když hvězdy stoupají vzhůru!!! 
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Robin Ferro (* 31.1.1996 ve Valašském 
Meziříčí) je český divadelní herec a ko-
mik. Dětství prožil v Zubří. Má české 
i italské kořeny. Vystudoval Janáčkovu 
konzervatoř v Ostravě obor hudeb-
ně-dramatický pod vedením Václava 
Klemense. První angažmá získal v Diva-
dle loutek Ostrava. Nyní má angažmá 
v Divadle Mír.
Se Štěpánem Kozubem a Albertem 
Čubou založili improvizační show „Tři 
tygři“. Během pandemie se proslavil 
seriálem sKORO NA mizině. 
Hrál také v seriálu Rozsudek nebo Zlatá 
labuť. Aktuálně hraje ve filmu Jedeme 
na teambuilding, který se od Nového 
roku promítá v českých a slovenských 
kinech.

Robin FERRO
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jsem se dostal do Ostravy, tak to pro mě bylo 
zjevení. Najednou jsem byl ve velkém městě, 
kde jezdily tramvaje, které jsem do té doby 
neviděl. SMILE Studium na konzervatoři bylo super 
a ve zkratce mě to nutilo vybudovat si kritické 
myšlení, které jsem posléze mohl uplatňovat 
v debatách se svými kamarády. Dokázali jsem 
se společně bavit i o důležitých tématech 
a neřešit jen kraviny.

Byli jste se spolužáky na konzervatoři velmi 
silný ročník. Pokud se nepletu, všichni jste se 
hned po škole dostali na uměleckou vysokou, 
nebo jste dostali angažmá v divadlech. Jaké 
bylo to Vaše první?
Opravdu se podařilo většině ročníku uplatnit. 
Jedna ze spolužaček teď třeba hraje v Divadle 
Spejbla a Hurvínka, další v Národním divadle 
moravskoslezském. Kuba Burýšek byl v Divadle 
Petra Bezruče, teď je čerstvě v Činoherním klu-
bu v Praze. A Štěpán Kozub je kapitola sama 
o sobě. 
Mé první angažmá bylo v Divadle loutek Os-
trava, kde jsem byl 3 roky. Shodou okolností 
tehdejší umělecký šéf byl mým profesorem na 
konzervatoři. Ve třeťáku jsem za ním přišel, že 
by se mi hrozně líbilo, kdybych se mohl účastnit 
nějakého loutkového semináře. Stalo se, že ně-
jaká herečka si udělala něco s nohou, a potře-
bovali ji přeobsadit v představení, které bylo fy-
zicky náročnější. Přišla tedy nabídka, jestli bych 
to nechtěl dělat já. Dostal jsem první hostovač-
ku, kde jsem vodil pravou ruku a nohu zlého 
krále ve Zlatovlásce. Strašně se mi líbila kolek-
tivnost. V loutkovém divadle neexistuje malých 
a velkých rolí. I kdybys hrála princeznu nebo 
nějakou jinou velkou postavu, jakmile doděláš 
svůj part, tak jdeš do zákulisí a pomáháš kole-
govi třeba vodit nohu. 

Po loutkách následovalo další angažmá v Diva-
dle Mír?
Před Divadlem Mír se začali ještě formovat Tři 
tygři. Albert Čuba začal koketovat s předsta-
vou nového divadla v Ostravě. My jsme se mu 
pochopitelně všichni smáli. Je to ale frajer, po-
dařilo se mu to, a my jsme mu všichni násled-
ně složili poklonu. Po otevření divadla za mnou 
přišel, to jsem byl ještě v loutkách, že by mě 
chtěl do Míru. Říkal mi, že ví, že půjdu z jistoty 

do nejistoty, ale že to určitě bude stát za to. Já 
jsem šel a je to super!

Zmínil jste Tři tygry, se kterými si Vás naší záka-
zníci asi nejvíce spojují. Jak jste vůbec vznikli? 
Nejvíce jste se proslavili během pandemie.
My jsme se Štěpou dělali vylomeniny již na 
střední škole. Začalo to tím, že jsme točili ně-
jaká videa na Facebooku, kde jsme hráli různé 
postavy a dělali si z nich srandu. To už je asi 
nedohledatelné. Na základě těch videí se nám 
ozval náš spolužák, jestli bychom nechtě-
li vystoupit v podniku La Cachimba ve Slezské 
Ostravě. My jsme si v té době říkali „Dva chu-
ji z Ostravy“, to bylo takové pracovní jméno. 
Na jedno z těch představení se přišel podívat 
Bertík Čuba, který byl v té době zároveň náš 
učitel jevištního pohybu na konzervatoři. Pozval 
si nás na schůzku, kde nám řekl, že je mezi námi 
supr chemie, a jestli bychom nechtěli udělat 
takové uskupení, kde bychom dělali improvizaci 
a srandu pro lidi. My jsme souhlasili. Hráli jsme 
v Heligonce, následně v Divadle Mír. Pak začala 
pandemie koronaviru...no a ten další příběh už 
všichni znáte.

Se Štěpánem máte za sebou již řadu společných 
projektů. Hrajete spolu v divadle, ve filmech 
a v neposlední řadě máte i společný stand-up 
UŽ DRŽ HUBU. Přiblížíte nám, o čem váš stand-
up je?
My už se Štěpou známe opravdu dost dlou-
ho, a máme za sebou spoustu neuvěřitelných 
a mnohdy i nechutných historek, které jsou 
vtipné, nebo aspoň nám přijdou vtipné i soudě 
podle reakcí diváků, kteří se zatím na náš stand-

Stand-up UŽ DRŽ HUBU / Foto: Jiří Vaněk
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Obsadili Vás díky castingům, nebo viděli Vaši 
práci v divadle a s Třemi tygry, na základě které 
se Vám ozvali?
Konkrétně na film Grand Prix si mě pan režisér 
Honza Prušinovský všiml prostřednictvím seriá-
lu sKORO NA mizině, který jsme točili s kluky 
během pandemie. Co se týče Zlaté labutě, tak 
to jsem šel na casting. U Jedeme na team-
building, tam jsem jel na kamerové zkoušky, ale 
potom jsem zjistil, že mě měli už obsazeného, 
potřebovali jen zjistit chemii mezi mnou a os-
tatními herci.

Na konci minulého roku vstoupil do kin již 
zmiňovaný film Jedeme na teambuilding. Jaké 
bylo natáčení? 
Bylo to super! Točili jsme to loňské léto na Sloven-
sku, přímo v resortu, kde jezdí firmy právě na 
teambuildingy. Já se přiznám, že se v tomto od-
větví vůbec neorientuju, nikdy jsem nepracoval 
v korporátu. Ale když jsem se ptal kamarádů, 
tak prý teambuildingy bývají hodně výživné, prý 
je náš film ještě slabý odvar toho, co se tam 
děje. SMILE Natáčení bylo kouzelné. Vytvořila se   
opravdu skvělá parta. Seznámil jsem se tam 
třeba s Petrou Polnišovou. Je to úžasná osoba, 
se kterou jsme si troufám si říct, porozuměli.

Co Vás čeká v novém roce?
Čekají mne ještě 2 premiéry v Divadle Mír, a na 
konci srpna bych měl natáčet takovou minisérii 
pro televizi, o které ale zatím nemůžu moc mlu-
vit. Tak se nechte překvapit!

up přišli podívat. Já už si přesně nepamatuji, jak 
to vzniklo, ale jednou jsme takhle seděli po té 
Štěpánové tour v O2 Aréně, a řekli jsme si, že 
bychom mohli vytvořit takový stand-up, nebo 
komponovaný večer, kde bychom říkali tyto 
naše historky ze společného života. Vyrazili 
jsme s tím na tour po různých českých měs-
tech, kde se nám to osvědčilo, že to funguje. 
V prosinci otevřel Štěpán svůj stand-up klub 
BUM BUM COMEDY, tak jsme si řekli, že by to 
mohlo fungovat i tam. V lednu máme 6 před-
stavení a následně by se to mělo minimálně 
každý měsíc 2x opakovat. Zatím je to do konce 
sezóny vyprodané, za což jsme rádi.

V posledních letech se čím dál tím více obje-
vujete také na televizních obrazovkách a v ki-
nech. Jaké postavy nejčastěji hrajete?
Zatím toho nebylo tolik, ale většinou hraju tak-
ové exoty, kteří jsou vychýlení buď na jednu 
nebo druhou stranu. Ve filmu Grand Prix jsem 
hrál autistického introverta, ale taky svým 
způsobem exota, který neuměl mluvit s lidmi, 
a když nebral prášky, tak lidi kousal. V seriálu 
Zlatá labuť jsem hrál takového specifického 
židovského klenotníka, pro kterého bylo podě- 
kování sprosté slovo, a i když nebyl apriori zlý, 
tak se rozhodně takovým způsobem choval. 
Tuto postavu jsem měl ale moc rád. V nové ko-
medii Jedeme na teambuilding, která je teďka 
v kinech, hraju takového týpka v nátělníku, se 
zlatým řetězem kolem krku, který si myslí, že 
může sbalit všechny holky světa, ale je to blbec.
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Najdi schované předměty:

Jakou cestou se dostanou mroži k medvědům?

Géčko dětem
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vydej se každý měsíc 

na novou stezku 

s helloušem. 

užiješ si zábavu. 

získáš speciální odznak.

každé pololetí losování  

o ceny pro držitele 

6 odznaků.  
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TER SPORTS MASTER 

ORIGINÁLNÍ STEZKY 

V DĚTSKÉM CENTRU HELLO

ANTÉNA, AZBEST, BASKETBAL, BRIOŠKA, 
BUZOLA, DENÍK, FLINTA, GRAVITACE, HELMA, 
CHALUPA, CHICHOT, INDIÁNKA, KABINA, 
KANTÝNA, KLÍČENKA, KOŇAK, KRČMA, 
KULKA, KURIOZITA, MAFIE, MOUČKA, MŘÍŽKA, 
NABÍDKA, NÁLADA, NOŽÍK, OBLEK, ODPLATA, 
OPRAVA, PASEKA, PĚCHOTA, PŘEDMĚT, 
RODOKMEN, SLANINA

Soutěžte s námi!

Vyluštěte citát Viktora 
Huga (tajenka)
Vyluštíte tajenku? Pokud se Vám to podaří, 
napište nám do 11. 2. 2024 na email 
ncgeckoostrava@reflecta.cz její znění. 

V pondělí 12. 2. 2024 slosujeme 1 výherce 
o exotickou večeři pro dva v hodnotě 2000 Kč 
v naší restauraci KYO SUSHI.

A N I B A K O A N M F U A Ž B

C B H E T C D K O A L E K B A

Ý T U P I R P Ž Ž Z I Í E V S

N T Í Z Z F L Í Í B N L S Á K

P Ě C H O T A Ř K E T G A I E

S M K A I L T M D S A R P N T

A D O P R U A N É T N A Ž D B

K E E U U N M E Y Ž Ý V E I A

Š Ř N L K A L M P O T I A Á L

O P R A V A E K S L N T K N M

I E C H I C H O T D A A D K O

R N Í C L Á S D K M K C Í A U

B A D A L Á N O Č L O E B Ň Č

S L A N I N A R U U M U A O K

Ž E O B L E K K L Í Č E N K A

VALENTÝNSKÁ SOUTĚŽ



Široká nabídka domácích 
potřeb za skvělé ceny



MAKOVÉ LÍVANCE S
POVIDLY, VANILKOVOU
POLEVOU A ZMRZLINOU

PERNÍČKOVÉ
LÍVANCE

S POVIDLY A
ŠLEHAČKOU

DĚTSKÉ LÍVANCE S
NUTELLOU, BANÁNEM,

ŠLEHAČKOU A
LENTILKAMI

KAKAO
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Projekt Smetanovského operního cyklu Ostrava 2024 je realizován s finanční 
podporou statutárního města Ostravy. Pod záštitou primátora statutárního města 
Ostravy Mgr. Jana Dohnala a hejtmana Moravskoslezského kraje Jana Krkošky, MBA.

www.ndm.cz

Vychutnejte si  
Smetanu  
všemi smysly 

První uvedení cyklu od 2. do 10. března 2024
Druhé uvedení cyklu od 4. do 12. května 2024

Inscenace DLO se realizují díky �nančnímu příspěvku statutárního města Ostravy,
Moravskoslezského kraje a Ministerstva kultury ČR.

Loutky pro vás
nově hrají

i každý čtvrteční
podvečer!

Partneři Géčka





MÁME 
PRÁZDNÉ 
VAKY!

 @krevFNO

Bezplatná linka  
800 260 004

krevni.centrum@fno.cz

POTŘEBUJEME 
VÁS VŠECHNY!

PŘIJĎ DAROVAT KREV, 
ZACHRÁNÍŠ TÍM ŽIVOT!

STAV KREVNÍCH ZÁSOB

Partneři Géčka



13 | Géčko 01/2024

K nedávno oslaveným narozeninám jste od 
svých kolegů dostal zlatý pohár. Čím jste si ho 
zasloužil?
Planeo má 100 poboček. Na horních příčkách 
interního žebříčku jsme se pohybovali v posled-
ní době často, ale v listopadu se naše pobočka 
v Géčku stala číslem jedna v plnění celorepub-
likového plánu. Konečně se nám zúročilo to, co 
jsme nainvestovali v píli do zákazníků. Kolegové 
mi tím gestem udělali velkou radost. 
 
Jaká byla vaše kariérní cesta, která vás do- 
vedla na pozici vedoucího prodejny Planeo?
Odjakživa jsem dělal v maloobchodě. Prošel 
jsem si více řetězci, takže mám srovnání. 
Začínal jsem jako prodejce, poté jsem dělal 
zástupce a vedoucího oddělení. Po delší době, 
kdy jsem na pozici v předchozím zaměstnání 
stagnoval, jsem začal pokukovat po dalších 
výzvách. Přihlásil jsem se tedy do výběrového 
řízení na pozici vedoucího prodejny firmy Pla-
neo. A uspěl jsem. Má první prodejna byla 
v Třinci, kde jsem byl dva roky. Následně jsem 
dostal výzvu jít vést prodejnu do Géčka.

Co vás nejvíce motivuje ve vaší každodenní 
práci a kdo nebo co vás inspirovalo k práci 
v oblasti maloobchodu s elektronikou?
Vždy jsem byl v rodině ten, který se staral 
o technické fungování domácnosti. Spojilo se 
to s tím, že jsem vždy měl rád elektroniku. Co 
mě motivuje? Jsem strašně soutěživý typ. Chci 
být vždycky lepší. A to se odvíjí i v mé práci. 
Vždy hledám cestu, co udělat ještě líp. Takže 
hledám způsoby, ne důvody proč to nejde. Také 
cítím za prodejnu zodpovědnost. Mám strašnou 
radost, když se k nám zákazníci vrací a pochválí 

nás. Kupředu mne žene také rodina. Chci dětem 
ukázat, že když člověk hodně něco chce a jde si 
za tím, tak toho dřív, nebo později, pílí dosáhne. 
Doma slovo nejde nepoužíváme.

Jaké jsou nejnovější trendy ve světě elektro- 
niky a domácích spotřebičů? Co nakupují zá-
kaznici nejvíce?
Kvůli zvýšení energií zákazníci nyní hodně řeši-
li spotřebu starých spotřebičů. Vyměňovali je 
za úspornější chladničky, pračky a podobně. 
Trend, který šel letos hodně nahoru, jsou kávo-
vary. To jsem i já osobně překvapen. Samozřej-
mě frčí také nositelná elektronika jako hodinky 
a krokoměry a elektronika propojitelná s ovlá- 
dáním přes mobil.

Jakým způsobem se Planeo snaží podporovat 
udržitelnost a ekologii? 
Jako firma jsme přešli na elektronické vysta-
vování faktur. Na prodejnách se měnilo osvě-
tlení za úspornější led světla. Také nabízíme 
zákazníkům ekologickou likvidaci starých 
spotřebičů, baterií a žárovek. Máme i různé 
kampaně ohledně úsporných spotřebičů, aby 
lidé věděli, jak fungovat úsporně a ekologicky.

PLANEO.CZ

Více o prodejně 
naleznete zde

Splátkový
prodej

VYZVEDNUTÍ ZBOŽÍ
DO 30 MINUT

30
MINUT

Vyzvednutí 
zboží  

do 30 minut

Prodloužení 
záruky až

o další 3 roky

Doprava až domů  
a tisíce výdejních 
míst po celé ČR

U NÁS NAKOUPÍTE
NEJEN ELEKTRO
S RADOSTÍ
≫  ŠIROKÝ SORTIMENT ZBOŽÍ
≫  ODBORNÉ PORADENSTVÍ

...ze zákulisí Géčka

Vedoucí prodejny PLANEO
Pavel Bednář



JsouJsou
roztomilíroztomilí

PHO THAP CAM

BUN CA
Rybí polévka

Přijďte ochutnat 
novinky z naší 

nabídky!

kyosushi.eu

Tradiční vietnamská polévka

Silný masový vývar s tygřími 
krevetami, křepelčími vejci, 
koriandrem a chilli

Silný rybí vývar se 
smaženými kousky 
kapra a haluchou 

jávskou

Rok 2024 pro mě bude 
ve znamení pohody

Relaxujte, naše ceny 
zůstávají výhodné

Celkem
za

134 Kč

certi� kovaná
přírodní kosmetika

BIO

VEGAN

Moje dm-app
dm.cz



15 | Géčko 01/2024

VE ZDRAVÉM SVĚTĚ!

JEDNODUŠE, S CHUTÍ, 
ZODPOVĚDNĚ

V oddělení Zdravý svět vám přinášíme nejširší výběr alternativních produktů  
od českých i mezinárodních značek. Navíc tu najdete i exkluzivní produkty  

s logem Globus. Přijďte k nám do Zdravého světa a objevte  
široký sortiment alternativních potravin.

Hypermarket Globus Ostrava,  
Spojovací 326, 725 27 Ostrava - Plesná.

www.globus.cz

TRENDY

176x250mm_ZS_Inzerce_Gecko.indd   1176x250mm_ZS_Inzerce_Gecko.indd   1 02.01.2024   12:3302.01.2024   12:33
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CCC je známá také svou schopností přizpůsobit se 
měnícím se trendům módy. V průběhu let neustále 
využívá nové technologie a inovace v oblasti výroby 
obuvi a oblečení. Spolupracuje s předními designéry 
a umělci, čímž vytváří exkluzivní kolekce, které oslovují 
širokou škálu zákazníků.

V posledních letech CCC také rozšířila svůj sortiment 
o sportovní obuv, čímž ještě posílila svou zákaznickou 
základnu. S příchodem nových trendů a technologií se 
CCC stále více zaměřuje na udržitelnost a odpovědný 
přístup k výrobě. Společnost věnuje pozornost eko-
logickým a sociálním otázkám a usiluje o minimalizaci 
negativního dopadu na životní prostředí.

CCC je dnes silnou a dynamickou značkou, která si 
získala důvěru zákazníků po celém světě. S jasnou vizí 
a strategií se CCC nepřestává rozvíjet a stále hledá 
nové příležitosti k expanzi a posílení svého postavení 
na trhu.

Produkty značky CCC můžete nakupovat v síti prode-
jen CCC, prostřednictvím aplikace a na ccc.eu.

Instagram @cccshoesandbags facebook #cccshoesbags

Stylová obuv a módní 
doplňky za skvělé ceny
CCC je renomovaná značka obuvi a módních doplňků 
sídlící v Polsku. Společnost byla založena v roce 1999 
a od té doby si získala pověst jednoho z největších 
maloobchodních prodejců obuvi ve střední a východ-
ní Evropě, její působnost však sahá mnohem dál. CCC 
klade maximální důraz na spokojenost svých zákaz- 
níků, na kvalitu, inovaci a trendový design.

Víte, co se pod zkratkou CCC ukrývá? Jde o mot-
to společnosti, které originálně v polštině znamená 
„Cena Czyni Cuda“, tedy „Cena dělá divy“. Od svého 
počátku CCC s touto filozofií úspěšně rozšiřuje své 
působení v celosvětovém měřítku. V roce 2005 byla 
otevřena první pobočka mimo Polsko, a to v České re-
publice. Od té doby CCC vstoupila na trh ve více než 
30 zemích po celém světě. Síť prodejen CCC je nyní 
oblíbeným místem pro milovníky módy, kteří hledají 
kvalitní a stylové produkty za dostupné ceny.

Historie značky



HURÁÁÁ NA HORY
Zimní výbava pro všechny

To nejlepší
krmivo

také součástí
Povánočního
výprodeje! 

V NABÍDCE
více než
160

druhů krmiva

POVÁNOČNÍ
VÝPRODEJ

VŠEHO
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zverokruh-shop.cz

*Slevu 5 % platnou týden
po otevření prodejny lze
kombinovat s 5% slevou pro členy
Zákaznického klubu Zvěrokruh.
Nejste-li ještě členy, členskou kartu
vám vystavíme zdarma na pokladně.
Slevy se nevztahují na již zlevněné/akční
zboží a nákup dárkových poukazů.

OTEVÍRÁME
s uvítací slevou

5 + 5 % NA VŠE*
•vše, co potřebujete pro domácí mazlíčky

•zákaznická karta s 5% slevou
•akce a věrnostní programy

•školený personál

Od ledna
pro vás
v Géčku!

773 918 996 ccnails@seznam.cz

JSME V NOVÉM A VĚTŠÍ!

Nabízíme nadstandardní služby v oblasti manikúry, 
pedikúry, depilace, kosmetiky a prodlužování řas.Čeká 
Vás příjemné a čisté prostředí, ve kterém se budete cítit 
dobře a vychutnáte si tak více kvalitu našich služeb.
Pracujeme pouze s kvalitními certifikovanými materiály, 
aby Vaše nehty byly nejen krásné, ale i zdravé.

PŘIPRAVUJEME PRO VÁS DALŠÍ SLUŽBY.

Těšíme se na Vaší návštěvu.

NAILS CENTER
V NOVÉM



Změna ukončení či prodloužení termínu vyhrazena. Této akce se nemohou účastnit zaměstnanci NC Géčko. 

1. ZÍSKEJTE BONUSOVOU KARTIČKU
› Kartičku získáte za nákup v Géčku v minimální hodnotě 400 Kč.
› Dojděte s účtenkou do prodejny Coradia.
› Po její kontrole získáte bonusovou kartičku.
› Každý zákazník může získat v den nákupu pouze jednu bonusovou kartičku. 
› Počet kartiček je omezen.
› Platnost kartičky je do 31. 3. 2024.

2. NASBÍREJTE 8 × RAZÍTKO NAŠICH OBCHODŮ
› Obchody, ve kterých můžete razítko získat, jsou označeny nálepkou 

s vizuálem této akce.
› 1 razítko je možné získat za nákup v minimální hodnotě 200 Kč.
› Při násobku této částky získáváte odpovídající počet razítek do maximální 

výše 4 razítek. Za jeden nákup lze tedy získat maximálně 4 razítka.
› Razítko není možné získat za platbu dárkovými poukazy.

3. ZÍSKEJTE POUKÁZKY GÉČKA 
› PO NASBÍRÁNÍ VŠECH OSMI RAZÍTEK VÁM BUDE TATO KARTA VYMĚNĚNA 

ZA DÁRKOVÉ POUKAZY V HODNOTĚ 400 Kč NA OSTRAZE CENTRA V NAŠEM 
NÁKUPNÍM CENTRU GÉČKO.

VÁŠNIVÉ
NÁKUPY
Z lásky Vás obdarujeme
Začínáme 1. února

Připravujeme



Nákupní centrum Géčko
Spojovací 396, 725 27 Ostrava – Plesná
Mail-bulk ncgeckoostrava@reflecta.cz PHONE Tel: 552 301 316
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Zůstaňte s námi v kontaktu:
www.geckoostrava.cz

VÁŠNIVÉ
NÁKUPY

Začínáme 1. února

JSME VZÁJEMNĚ
PROPLETENÍ

JSME VZÁJEMNĚ
PROPLETENÍ


